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REFERAT – EKSTRAORDINÆR GENERALFORSAMLING  
 
Dato/Tid  12. oktober 2016, kl. 19.00 – 20.00 
 
Sted   Hollænderhallen 
 
Deltagere  34 medlemmer samt Bestyrelsen af Dragør Tennis 
 
Dirigent  Finn Herche 
 
Referent  Charlotte Gottlieb Thörring 
 
Agenda  1. Valg af dirigent 
   2. Status med Dragør Kommune v/Jens Hollesen 
   3. Gennemgang af tegninger v/Jens Hollesen  
   4. Økonomi v/Per Henriksen 

5. Forelæggelse af forslag til afstemning og vedtagelse 
v/dirigent 

   6. Afslutning og tak for I aften  
 
1. Valg af dirigent 
Finn Herche blev valgt som dirigent og kunne efterfølgende konstatere, at den 
ekstraordinære generalforsamling var indkaldt i henhold til vedtægterne. Dels via 
Dragør Nyt og dels via klubbens website.  
 
2. Status med Dragør Kommune 
Formand Jens Hollesen gav status på den politiske situation p.t: 
 

• I november skal det endelig godkendes, at der kan bygges en hal bag 
bane 6+7. Alle partier har dog p.t godkendt – pånær Konservative.  
 

• Det er besluttet at foretage mageskifte med det hidtil tildelte areal ved 
bane 1, 2, 3. Således at dette tilgår Dragør Kommune og Dragør Tennis 
får tildelt arealet mellem bane 6+7 og SFO’en. Der udestår stadig at få 
lavet ny lokalplan samt resultatet af en nabohøring. 
 

• Dragør Tennis har netop fået afslag på en kommunegaranti, som ellers 
kunne være med til at sikre en lav rente på eventuelle lån. Der arbejdes 
imidlertid videre på at skaffe denne. 

 
• Fra den dag hallen står færdig, er det politisk vedtaget, at vi får forlænget 

vores lejemål i 20 år. 
 
3. Gennemgang af tegninger 
Formand Jens Hollesen gennemgik ideerne bag hallen og designet af denne: 
 

• Hallen vil – foruden to baner – komme til at indeholde kontor, 
omklædningsfaciliteter, opholdsområde (til eksempelvis tilskuere), køkken, 
depotrum, (handicap)toiletter.  

 
• Banerne vil få mål, således at de er godkendt til afvikling af turneringer 
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• Mellem de 2 baner, vil der være ca. 4 meter til eventuelle tilskuere. 
 

• Der vil være énvejs glas fra opholdsområdet til banerne, således at spillere 
ikke generes af aktivitet udenfor banen. 

 
• Hallen vil i stor udstrækning finde sin inspiration i bygningerne på A. P. 

Møllers Allé – dvs. blå/sort stål med hvide kanter. Dette materialevalg er 
godkendt af Dragør Kommune.  
 

• Tegningerne af hallen er indsendt til Dragør Kommune og godkendt. 
 

• Hallen vil blive placeret tilbagetrukket fra stien for ikke at genere beboere 
på Strandjægervej. 

 
• Indgangen vil skulle ske via stien langs bane 8. 

 
• Højden vil blive 10 m 

 
• Det er ligeledes besluttet, at jorden fra byggeriet gerne må blive på 

området, hvorfor der er planer om at etablere en jordvold langs bane 1, 2 
og 3. Denne vold vil formentlig give yderligere læ på f.eks. bane 4. 
Afhængig af den endelige højde kan volden muligvis indrettes med 
tilskuerpladser. 

 
4. Økonomi 
Kasserer, Per Henriksen gennemgik tankerne bag økonomien: 
 

• Samlet låneudgift er anslået til kr. 6.600.000 
 

• Baneleje vil beløbe sig til kr. 75 – 180 kr. pr. time – varieret efter 
tidspunktet. 

 
• Hallen er et selvstændigt projekt, og vil således ikke få indflydelse på 

sommerkontingentet, men der vil blive indført vinterkontingent for 
medlemmer, der benytter hallen. P.t. er niveauet: Seniorer = 400 kr. / 
Ungdom = 300 kr.  

 
• Belægningsprocent = 80% 

 
• Med udgangspunkt i Bestyrelsens beregninger, vil hallen ikke belaste 

Dragør Tennis’ økonomi.	
 
5. Forslag til afstemning 
Dirigent, Finn Herche gjorde rede for, hvad der skulle stemmes om: 
 
“Generalforsamlingen giver hermed Bestyrelsen mandat til at indgå alle 
nødvendige aftaler for opførsel af ny indendørshal. I henhold til Dragør Tennis’ 
vedtægter kan medlemmerne ikke hæfte for andet end deres kontingent”. 
 
Afstemningen fandt sted ved simpel håndsoprækning og godkendt uden 
yderligere indsigelser.  
 

 
Generelle spørgsmål fra salen i løbet af aftenen: 

a) Hvorfor er farven blå/sort valgt – og ikke grønlig? 
SVAR: Den blå/sorte farve er valgt for at genkendelighedens skyld og for 
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at ensarte denne type byggerier på tværs af kommunen 
 

b) En hal vil højst sandsynlig medføre medlemsfremgang – og dermed øget 
pres på banekapaciteten. Kan klubben klare dette? 
SVAR: P.t. er der ingen planer om nye baner. Der er ingen steder at lægge 
dem, men en løsning kunne være at etablere 2 x U10 baner, således at 
ungdomsspillerne i større grad benytter sig af disse og ikke lægger beslag 
på de almindelige baner. Dette gælder både i hverdage og weekender.  
 

c) Hvad skal der ske med det gamle klubhus, nu da hallen indeholder 
omklædningsfaciliteter? 
SVAR: Så længe at det er forsvarligt (praktisk og økonomisk) at bibeholde 
klubhuset, så er der ingen planer om at ændre dette 

 
 
 
 
 
 
 
 


